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Protokół Nr XXXIX/2017 

z obrad Sesji Rady Gminy Karczmiska  

odbytej 26 października 2017  roku 

Obrady sesji odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karczmiska i rozpoczęły się o 

godz.9.00. 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek „ Niniejszym otwieram XXXIX Sesje Rady 

Gminy Karczmiska”. Witam bardzo serdecznie radnych gminy, witam Pana Wójta wraz z 

wszystkimi pracownikami, witam bardzo serdecznie kierowników jednostek organizacyjnych, 

witam państwa sołtysów, serdecznie witam Panią z lokalnej prasy. Jeszcze raz wszystkich 

witam na XXXIX Sesji Rady Gminy Karczmiska. 

Szanowni państwo na podstawie listy obecności stwierdzam, że obrady mamy prawomocne, 

obecnych jest 11 radnych, nieobecnych 4. Chcę szanowną rade poinformować, że z 

nieobecnych 4 radnych, tylko 1 radny Robert Nadzieja usprawiedliwił swoją nieobecność na 

dzisiejszej sesji. Informuję również, że zgodnie ze Statutem Szanowna Rado jest obowiązek 

usprawiedliwienia swej nieobecności podczas obrad sesji i komisji. Dlatego w wolnych 

wnioskach będzie wystąpienie Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego na ten temat. 

Szanowni państwo przechodzimy do punktu 2. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Otrzymali państwo radni proponowany przeze mnie porządek obrad. Czy zgłasza ktoś uwagi 

do porządku obrad? Nie widzę, więc stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty przez 

aklamację. 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Nr XXXVII i Nr XXXVIII  Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie Programu współpracy Gminy Karczmiska z organizacjami pozarządowymi. 

6. Uchwalenie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Karczmiska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 

8. Zmiana uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu  świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów. 

9. Stwierdzenie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Macieja Rataja w Karczmiskach wraz ze Szkołami Filialnymi w Głusku i Słotwinach, 
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wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Karczmiskach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Macieja Rataja w Karczmiskach wraz ze Szkołami Filialnymi w 

Głusku i Słotwinach. 

10. Przedłożenie informacji o stanie realizacji zadań oświaty w roku szkolnym 2016/2017. 

11. Przedłożenie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

12. Informacja Wójta Gminy o działalności międzysesyjnej. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i komunikaty. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Nr XXXVII i Nr XXXVIII  Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: na dzisiejszej sesji mamy do przyjęcia 

dwa protokoły z XXXVII Sesji Rady Gminy i Nadzwyczajnej XXXVIII. Tak jak zawsze 

protokół jest przygotowany i znajduje się na stanowisku obsługi Rady Gminy i państwo 

radni mają możliwość się zapoznać z protokołem. Czy zgłasza ktoś z państwa jakieś 

uwagi ? 

Radny Wiesław Cholewa: prosiłbym o odczytanie protokołu z XXXVIII Nadzwyczajnej 

sesji Rady Gminy w całości. 

Wiceprzewodniczący Marcin Jarosz odczytał XXXVIII Protokół z Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy odbytej 29 września 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: już państwo zauważyli dlaczego ten 

protokół odczytywał Przewodniczący Jarosz, dlatego ponieważ prowadził obrady 

XXXVIII Sesji Nadzwyczajnej, otrzymał ode mnie stosowne upoważnienie do 

prowadzenia obrad. Rozumiem Panie radny Cholewa, że chce Pan złożyć jakieś uwagi do 

protokołu. 

Radny Cholewa: nie dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: czy ktoś z państwa radnych chciałby 

zgłosić jakąś uwagę, jakiś wniosek do protokołu XXXVII i XXXVIII ? Jeśli nie to 

przechodzimy do procedury głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

protokołu z Sesji Nr XXXVII proszę o podniesienie ręki. Wynik głosowania: 11 za, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących się.  Stwierdzam, że protokół został przyjęty. Kto z Państwa 

radnych jest za przyjęciem protokołu Nr XXXVIII z sesji nadzwyczajnej proszę o 

podniesienie ręki. Wynik głosowania: 11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. Stwierdzam, 

że protokół został przyjęty. Zamykam punkt 3 przyjęcie protokołów. Otwieram punkt 4. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący Marcin Jarosz: 1) wiem, że Pan Wójt uczestniczył wczoraj w 

rozprawie z Węglopolem i prosiłbym o kilka słów , 2) czy wiadomo już kiedy rozpoczną 

się prace na drodze w Uściążu? O utrudnieniach jakie będą trzeba będzie powiadomić 

mieszkańców. 

Radny Cholewa Wiesław: moje pytania będą odnosiły się do Sesji Nadzwyczajnej, będę 

miał pytania do trzech osób. 
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Do Pana Wójta: co się stało Panie Wójcie, jakie czynniki zadziałały, co się zmieniło w 

budżecie gminy, że oto w budżecie w okresie siedmiu miesięcy od uchwalenia budżetu 

władza wykonawcza zmieniła swoje poglądy o 360
0 . 

W tamtym czasie, w styczniu , kiedy 

była podejmowana uchwała budżetowa, jak wiemy były targi, nie było pieniędzy na drogę 

w Karczmiskach i Uściążu. Na te drogi teraz dołożyło się znaczne środki i rozumiem, że 

przy okazji trzeba było na Chodlik przeznaczyć 82 200,00 zł , a na Kol. Zaborze nic mimo 

wniosku Komisji Rolnictwa, mimo wniosku radnego niestety nie. Nie wiem Panie Wójcie 

dlaczego tak nagle (droga w Chodliku), przecież o tej sytuacji można było rozmawiać 

dwa, trzy miesiące wcześniej skoro był zamiar robienia drogi asfaltowej. Co ma tam 

powstać „Oaza Szczęścia”?, Poseł ma zamieszkać, co tam się zdarzy ? Przecież można 

było deficyt zwiększyć o 10 tys., o 50 tys., 100 tys., 1 mln, zabezpieczyć wszelkie 

potrzeby. Prosiłbym o udzielenie odpowiedzi mieszkańcom.  

Wójt Gminy : jakie jest pytanie? Radny Cholewa : co się wydarzyło w budżecie gminy 

po siedmiu miesiącach, że taka zmiana nastąpiła? 

Do Pani Skarbnik: chyba będę wnioskował do Kapituły Nagrody Nobla za odkrycie 

finansowe w budżecie, chyba że nie powiedziała Pani prawdy Panu Wójtowi, bo Wójt 

informował mieszkańców na zebraniach sołeckich, że znalazła Pani oszczędności  i z tych 

oszczędności te drogi będą robione. Ja nie wiem i nie widzę tych oszczędności. I proszę 

Panią o wskazanie tych oszczędności z jakiego paragrafu, z jakiego działu uzyskała Pani 

te pieniądze na inwestycje drogowe. Bo ja odnoszę takie wrażenie, że deficyt wzrasta o 

200 tys. zł. Skąd to się bierze. Pani przedstawia, że tu się przenosi, tu się zwiększa, ale do 

Banku idzie się po 200 tys.zł. 

I trzecie pytanie mam do Radnego Leszka Nowaczka: Panie radny przyjmuje Pan 

mieszkańców gminy u siebie w domu, ostatnio byli mieszkańcy z Chodlika. Powiem, że 

to Pańskie sumienie, Pana sprawa. Mieszkańcy Kol. Zaborze nie chodzili po chałupach 

karczmiskich, przyszli tu na tą salę i Pana też prosili o poparcie. 

Na koniec chciałbym podziękować radnym z „Czasu na zmianę” i Pani Małgorzacie 

Karaś za poparcie. Za to, że byli solidarni, że zrozumieli problem i zachowali się tak jak 

należy, bo proszę państwa miarą człowieczeństwa jest stosunek do drugiego człowieka. 

Dziękuję. 

Radny Wiesław Cholewa opuścił salę obrad. Z sali wyszli radny Ryszard Tracz i 

radny Marcin Jarosz. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: czy zgłasza jeszcze ktoś pytania, 

może państwo sołtysi? 

Pani Anna Kęcik sołtys wsi Kol. Uściąż : chciałam zapytać Pana Wójta czy jeszcze w tym 

roku będzie można poprawić odcinek drogi do Kol.Uściąż i chciałam zaznaczyć, że mamy 

odcinek drogi od kapliczki do Dąbrówki ok. 250 m nieprzejezdny, jest tam uporczywa glina, 

mieszkańcy skarżą się, że nie mogą przejść do kościoła, dzieci do szkoły. Była równiarka i w 

tej chwili nie widać, że była równiarka. Nic to nie dało. 

 Radna Agnieszka Jarosz: mam pytanie odnośnie oświetlenia na Mieczysławce, dwie 

lampy zostały uszkodzone i chciałam zapytać czy i kiedy zostaną naprawione ? 

 Sołtys Jolanta Kobiałka: kiedy będzie rozwieziony tłuczeń na Kol. Zaborze? 

Mieszkańcy mnie pytają, ale ja nie wiem co mam odpowiedzieć. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: Czy Pan Wójt  podjął działania na 

zabezpieczenie środków w budżecie na wniosek Komisji Rolnictwa? Komisja  wnioskowała 

do Pana Wójta o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na ten rok na remonty 

dróg polnych wszystkich sołectw równiarką Czy zabezpieczono te środki i w jakiej 

wysokości? 

 Czy jeszcze chciałby ktoś zadać pytanie. Jeżeli nie to przechodzimy do punktu 5. 

 

5. Przyjęcie Programu współpracy Gminy Karczmiska z organizacjami 

pozarządowymi. 

Inspektor Oświaty, Kultury i Sportu Sławomir Goliszek omówił projekt uchwały w sprawie 

Programu współpracy Gminy Karczmiska z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018 . Program ten był 

konsultowany 29 września 2017 r. Można było również składać na piśmie uwagi do projektu. 

Na piśmie nie wpłynęły żadne uwagi do programu. Dlatego prośba o przyjęcie uchwały. 

Zwiększono finansowanie tego programu i będzie to kwota nie mniejsza niż 118 000,00 zł i 

zostanie określona w uchwale budżetowej na 2018 rok. 

Na salę obrad powrócił Wiceprzewodniczący Marcin Jarosz i radny Ryszard Tracz. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Jeśli nie przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem uchwały w 

sprawie Programu współpracy Gminy Karczmiska z organizacjami pozarządowymi oraz z 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018 proszę o 

podniesienie ręki. Wynik głosowania:10 radnych głosowało „za”, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących. Stwierdzam, że uchwała w  sprawie Programu współpracy Gminy 

Karczmiska z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2018 została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: punktem kolejnym obrad sesji jest punkt: 

6. Uchwalenie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Karczmiska. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Socha: Rada 

Gminy Karczmiska przyjęła taki Regulamin 31 maja 2016 roku jednak w związku ze zmianą 

ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminie w 2017 roku 

należy Regulamin dostosować do przepisów ustawy. Zmiany dotyczą głownie segregacji 

odpadów. I tak do tej pory papier i tworzywa sztuczne były zbierane w jeden worek koloru 

żółtego od 1 stycznia będziemy papier i tektury zbierać w workach koloru niebieskiego, a 

odpady metali , tworzyw sztucznych , opakowania wielomateriałowe w workach w kolorze 

żółtym, szkło w kolorze zielonym, niesegregowane odpady w workach w  kolorze czarnym, 

odpady ulegające biodegradacji w worki koloru brązowego, popiół w worek w dowolnym 

kolorze innym niż wymienione. To są główne zmiany i jeszcze jedna zmiana dot. Rozdziału 5 

p. 2 zagospodarowania w gospodarstwie rolnym odpadów ulegających biodegradacji w 
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pierwszej kolejności we własnym zakresie m.in. poprzez kompostowanie w przydomowych 

kompostownikach lub w biogazowniach rolniczych. Powyższy Regulamin był opiniowany  

przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Opolu Lubelskim i uzyskał 

opinię pozytywną. Prosimy o przyjęcie tego Regulaminu. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: może jeszcze ktoś z państwa radnych, 

sołtysów chciałby o coś zapytać? Jest ku temu okazja. 

Sołtys Tadeusz Czapczyński: moje pytanie dotyczy płynnych nieczystości. Przedsiębiorcy 

wywożący nieczystości płynne twierdzą, że zrzut w Karczmiskach jest drogi i wywożą je do 

innych oczyszczalni. My musimy mieć co najmniej 4 faktury z wywozu nieczystości 

płynnych. Czy nie można spowodować, żeby przedsiębiorca wywoził te nieczystości na naszą 

oczyszczalnię?  

Kierownik Referaty Katarzyna Socha: ja tylko powiem, że będziemy rozmawiali z tymi 

przedsiębiorcami, odbiorcami nieczystości ciekłych . Wywóz nieczystości ciekłych poza teren 

gminy, to jest raczej czynnik niedozwolony, wszystkie nieczystości powinny być odstawiane 

do naszej oczyszczalni. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: Szanowni państwo, czy ktoś chciał jeszcze 

zabrać głos? Proszę bardzo pani sołtys.  

Sołtys Kamila Kuchta: kiedy i w jaki sposób mieszkańcy będą poinformowani w sprawie 

zmiany segregacji śmieci? Pytam, bo będzie znowu problem. 

Kierownik Katarzyna Socha: po przetargu przystąpimy do informacji mieszkańców poprzez 

ogłoszenia, może zorganizujemy ulotki. 

Przewodniczący Rady Gminy: czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Jeśli nie, 

to zamykam dyskusje w tym punkcie. I przechodzimy do procedury głosowania. Kto z 

państwa radnych jest za uchwałą w sprawie „ Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Karczmiska” proszę o podniesienie ręki. Wynik głosowania:  10 radnych było 

„za”, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. Stwierdzam, że uchwała w sprawie „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Karczmiska” została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: przechodzimy do punktu następnego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Socha : 

zgodnie z art.6c ustawy z dnia 13 września 1996 roku o utrzymaniu porządku i czystości w 

gminie Radzie Gminy została przyznana kompetencja do postanowienia o odbieraniu 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy. Korzystając z tych możliwości proponujemy wyłączenie z systemu cmentarze. 

Po analizie kosztów uzyskaliśmy informację, że koszty wywozu odpadów komunalnych z 
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cmentarzy są wyższe od wpływów za odpady z cmentarzy. Próbowaliśmy rozmawiać z 

Proboszczem z Karczmisk w sprawie złożonej deklaracji, niestety nie udało się uzyskać 

poprawnej deklaracji. Kolejnym argumentem jest utrzymanie porządku i czystości  na tej 

nieruchomości. Z naszej obserwacji wynika, że zarządcy cmentarzy jeśli sami mają zadbać o 

odbiór odpadów, to znacznie lepiej przywiązują wagę do utrzymania porządku i czystości na 

tych nieruchomościach, pilnują żeby te odpady były odpowiednio segregowane. A my mamy 

z tym problem, nie ma segregacji śmieci na cmentarzach, a nam nie udało się przekonać 

Proboszcza o tym, że odpady powinny być segregowane. W związku z tym mamy prośbę, aby 

wyłączyć z systemu cmentarze. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: dziękuję Pani Kierownik. Otwieram 

dyskusję. Pani sołtys proszę bardzo. 

Pani Lucyna Kobiałka: do naszego cmentarza należy 4 gminy, to wszystkie 4 będą płacić 

podatek. Uważam, że to trzeba rozwiązać jakoś inaczej. 

Kierownik Referatu Katarzyna Socha: tu nie chodzi o to, że 4 gminy należą do cmentarza, tu 

chodzi o to gdzie zlokalizowany jest cmentarz. Cmentarz jest zlokalizowany na terenie gminy 

Karczmiska. I w związku z tym Rada Gminy Karczmiska decyduje o tym czy obejmujemy 

wspólnym systemem nieruchomości niezamieszkałe, czy je wyłączamy z ogólnego systemu. 

Odnośnie Parafii Grabówki, to Proboszcz składa nam deklaracje adekwatne do odbioru 

odpadów. System się zamyka w roku 2017. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: poinformuję państwa, że te projekty uchwał 

były tematem posiedzenia Komisji Rolnictwa i dosyć obszernie Komisja obradowała. Wiem, 

że padały pytania jak jest w innych gminach i Pani Kierownik miała zrobić rozeznanie. 

Pani Kierownik Referatu Katarzyna Socha: w gminie Opole Lubelskie, Kazimierzu Dolnym i 

z tego co wiem to  70 % gmin w Polsce ma wyłączone cmentarze z ogólnego systemu 

segregacji odpadów komunalnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: czy jeszcze ktoś ma jakieś pytania ? Jeśli nie  

to przechodzimy do głosowania.  Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w 

sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne proszę o podniesienie 

ręki. Wynik głosowania: w głosowaniu udział brało 10 radnych, 9 było „za”, 1 przeciw,0 

wstrzymujących. Stwierdzam, że uchwała w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a 

powstają odpady komunalne została podjęta. 

8. Zmiana uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu  

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Kierownik Referatu Katarzyna Socha: proponowana uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
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wynika z podjętej uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Karczmiska i dotyczy dostosowania zapisów dot. sposobu segregacji odpadów i 

terminów ich odbioru w związku ze zmianą ustawy z dnia 1 lipca 2017 roku. Pozostałe zapisy 

nie ulegają zmianie, jest to wymóg ustawy aby zmienić zapisy tej uchwały. Również ta 

uchwała była opiniowana przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Opolu 

Lubelskim i Komisję Rolnictwa Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: otwieram dyskusję. Czy są pytania? 

Radna Agnieszka Jarosz zapytała: czy nie będą odbierane już opakowania po chemikaliach. 

Kierownik Referatu Katarzyna Socha: w tej uchwale zapisy dotyczą tylko zmian do uchwały 

z 2016 roku, natomiast uchwała z 2016 r. obowiązuje, zmieniony będzie tylko jej § 1, a 

dotyczy tylko segregacji odpadów, który będzie zmieniony od 1 stycznia 2018 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: dziękuję Pani Kierownik. Otwieram 

dyskusję. 

Radny Tracz Ryszard: mam pytanie do punktu 7. Czy nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy też są wyłączone z opłat za odpady? Są na terenie gminy takie 

nieruchomości gdzie nikt nie zamieszkuje i kto będzie płacił za te nieruchomości? 

Kierownik Referatu Katarzyna Socha: ta uchwała dotyczy wyłączenia cmentarzy, a 

nieruchomości niezamieszkałe podlegają ogólnemu systemowi odbierania odpadów. 

Przewodniczący Rady Gminy; Dziękuję Pani Kierownik. I jeśli nie ma więcej pytań, to 

poddaję pod głosowanie uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Kto z państwa jest „za” proszę 

o podniesienie ręki. Wynik głosowania: 10 „za”,0 przeciw, 0 wstrzymujących. Stwierdzam, 

że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów została podjęta jednogłośnie. Kolejnym punktem jest p.9. 

9. Stwierdzenie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Macieja Rataja w Karczmiskach wraz ze Szkołami Filialnymi w Głusku i 

Słotwinach, wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Karczmiskach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Macieja Rataja w Karczmiskach wraz ze Szkołami 

Filialnymi w Głusku i Słotwinach. 

Inspektor oświaty, kultury i sportu Sławomir Goliszek:  na podstawie  art.117 ust.1, 4 i 5 

ustawy z 2016 roku Przepisy wprowadzające ustawę- Prawo oświatowe, w związku z art. 88 

ust.1 i 2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Prawo oświatowe dotychczasowa Szkoła 

Podstawowa im. Macieja Rataja w Karczmiskach wraz ze szkołą Filialną w Głusku i 

Słotwinach wchodząca w skład Zespołu Szkół w Karczmiskach  z dniem 1 września 2017 

roku stała się ośmioletnią Szkołą Podstawową im. Macieja Rataja w Karczmiskach wraz ze 

Szkołami Filialnymi w Głusku i Słotwinach. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: dziękuję Panu inspektorowi. Czy jeszcze ktoś 

chciałby zabrać głos?  Również poinformuję państwa, że projekt ten był tematem dyskusji na 

posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej. Jeżeli nie ma pytań, to 

przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za uchwałą w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Macieja Rataja w 

Karczmiskach wraz ze Szkołami Filialnymi w Głusku i Słotwinach, wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół w Karczmiskach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Macieja Rataja w 

Karczmiskach wraz ze Szkołami Filialnymi w Głusku i Słotwinach proszę o podniesienie 

ręki. Wynik głosowania: 10 radnych „za”,0 przeciw, 0 wstrzymujących. Stwierdzam, że 

przegłosowana  uchwała  została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący : przechodzimy do punktu 10. 

10. Przedłożenie informacji o stanie realizacji zadań oświaty w roku szkolnym 

2016/2017. 

Inspektor oświaty, kultury i sportu Sławomir Goliszek : zgodnie z art.11 ust.7 ustawy z dnia 

14 grudnia 2016 r. prawo oświatowe organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego 

w terminie do dnia 31 października przedstawia organowi stanowiącemu jst informację o 

stanie realizacji zadań oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny. W związku z tym 

Wójt Gminy Karczmiska przedkłada Radzie Gminy Karczmiska „Informacje o stanie 

realizacji zadań oświaty w Gminie Karczmiska w roku szkolnym 2016/2017.” Informacja 

stanowi zał.1 protokołu. Proszę o przyjęcie tej informacji. 

Sekretarz Gminy Edward Rudnicki: można przyjąć tą informację bez formalnej uchwały. 

Przewodniczący podziękował inspektorowi. Poinformował, że w posiedzeniu Komisji 

Oświaty  uczestniczył Dyrektor ZS , wszyscy Wicedyrektorzy i informacja o stanie realizacji 

zadań oświaty była szczegółowo omawiana. A jeżeli nie ma pytań to przechodzimy do 

przyjęcia informacji. Kto jest za proszę o podniesienie ręki . Wynik głosowania : 10 „za”, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. Przewodniczący stwierdził przyjęcie Informacji o stanie 

realizacji zadań oświaty w Gminie Karczmiska w roku szkolnym 2016/2017. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 min. przerwę w obradach . 

Po przerwie na sali obrad obecnych 10 radnych. Rozpoczęcie obrad o godz. 10.45. 

11. Przedłożenie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Sekretarz Gminy Edward Rudnicki przedstawił analizę oświadczeń majątkowych składanych 

do Wójta Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy ze względu na swój stan zdrowia poprosił Sekretarza o 

przedłożenie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych gminy.  

Oświadczenia radnych wpłynęły w terminie i zostały przesłane do Urzędu Skarbowego . Na 

dzień dzisiejszy Urząd Skarbowy w Opolu Lubelskim nie przesłał informacji o złożonych 

oświadczeniach majątkowych, ale ma czas do końca października. Z kolei Przewodniczący 
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Rady Gminy ma czas obligatoryjnie na przedłożenie informacji Radzie do końca 

października, co zgodnie z ustawą czyni. Do Przewodniczącego wpłynęły informacje: z 

Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie oświadczeń : w oświadczeniu 

Przewodniczącego Rady Gminy nieprawidłowości nie stwierdzono. W oświadczeniu Wójta 

Gminy  stwierdzono dwa małe uchybienia celem wyeliminowania ich na przyszłość.               

Z Urzędu Skarbowego w Lublinie w sprawie oświadczenia  Skarbnika Gminy i z Urzędu 

Skarbowego w Puławach w sprawie oświadczenia Zastępcy Wójta. Nie stwierdzono 

nieprawidłowości. 

12. Informacja Wójta Gminy o działalności międzysesyjnej. 

Wójt  Gminy Janusz Goliszek złożył sprawozdanie z działalności wójta gminy za okres 23 

sierpnia 2017 roku – 26 październik 2017 r. Sprawozdanie stanowi zał. Nr 2 protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy : dziękuję bardzo Panie Wójcie. Czy może chciałby ktoś o 

coś zapytać ? 

Sołtys Janusz Czapla: chciałbym zapytać czy będą jakieś ogłoszenia w sprawie solarów. 

Nie poinformowano mnie ani moich mieszkańców o spotkaniu. 

Wójt Gminy: jest informacja w internecie.  

Sołtys Czapla Janusz: ale nie wszyscy mieszkańcy mają dostęp do internetu. 

Wójt Gminy: w zebraniu uczestniczyło bardzo dużo osób, pana sołtysa prosiłbym o 

pozostanie po sesji, to przekażemy informację i materiały.  
 

Przewodniczący : czy jeszcze ma ktoś  pytania do Pana Wójta. Nie widzę. Zamykam punkt 12 i 

przechodzimy do punktu 13. 

 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Wójt Gminy Janusz Goliszek:  Chodzi o budowę drogi w Uściążu. Sprawa budowy asfaltu na 

drodze to jak firma zjedzie, to na wszystkie te drogi zjedzie. Już część prac była wykonana 

przez równiarkę, ale trzeba się uzbroić w cierpliwość. Więcej informacji w sprawie dróg 

przekaże Kierownik Referatu Mariusz Bigos. 

Pan Mariusz Bigos Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji i 

Drogownictwa: na drogi firma wejdzie w sobotę jeżeli warunki atmosferyczne na to pozwolą. 

Wójt Gminy : nie chce się wypowiadać odnośnie wystąpienia radnego Cholewy gdyż nie ma 

go na sali. Na pewno pani Skarbnik odniesie się do budżetu. Ale z ust radnego Cholewy padły 

słowa, które obrażają mnie, mieszkańców Chodlika, panią sołtys,  pana radnego, bo jakieś 

insynuacje kto tam zamieszka, dyrektor, poseł, to pani sołtys może wstać i z imienia i 

nazwiska wymienić te osoby przy tej drodze ,ile mają lat te osoby, ile dzieci tam mieszka. Ja 

nie byłbym w stanie wymienić wszystkich. Przykre, że nie jednoczymy się wtedy kiedy 

moglibyśmy się jednoczyć, a tego typu wystąpienia nie służą temu żebyśmy się jednoczyli. Ja 

powtórzę tylko jeszcze raz, że chcemy doprowadzić do tego, żeby wszystkie nasze drogi były 

drogami dobrymi i dobrze przejezdnymi, w tym roku w planie inwestycji założyliśmy sobie 4 

inwestycje drogowe i je realizujemy. Moglibyśmy w ogóle nie realizować tych dróg, bo do 

budżetu gminy Karczmiska nie wpłynęła żadna dotacja na 3 pozostałe drogi, więc 
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moglibyśmy powiedzieć, że przykro nam bardzo szanowni mieszkańcy, ale nie zrealizujemy  

tych dróg. 

Przewodniczący Jacek Nowaczek: rozumiem, że odniesie się Pan na najbliższej sesji do tego 

wystąpienia. 

Wójt Gminy: tak jak powiedziałem , ponieważ to wystąpienie obraża mnie, panią sołtys, 

mieszkańców Chodlika, radnego Leszka Nowaczka, ale radny Nowaczek poradzi sobie z tym, 

mówię tu o jego chałupie, chcę powiedzieć, że radny Nowaczek nie ma chałupy, a ma piękny 

dom. 

Przewodniczący Rady Gminy: Panie Wójcie, to było pewnie zwykłe przejęzyczenie Radnego 

Cholewy. 

Wójt Gminy Ja też to odbieram za zwykłe przejęzyczenie jak wiele innych. I dobrze, bo 

emocje opadną , a i ja będę mniej emocjonalny. 

- temat dróg pozwolę sobie scedować na P kierownika, który odpowie na te pytania. 

- sprawa oświetlenia w Mieczysławce: ta ulica jest w lesie, musimy doprowadzić to 

oświetlenie do sprawności, musimy wzmocnić te akumulatory, bo tam nie ma słońca, ale jest 

trwałość projektu i nie możemy nic zmieniać. Efektywność tego oświetlenia jest zła, co nie 

oznacza, że nie będziemy zabiegać o to, żeby było sprawne. Więcej powie Kierownik Bigos. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Pyszniak-Ciszewska: wracając do wypowiedzi radnego Cholewy, 

że wystąpi dla mnie o nagrodę Nobla, to chyba chodziło o to, żeby mnie ośmieszyć. 

Natomiast jeśli chodzi o to, że nie powiedziałam Wójtowi prawdy, to myślę, że dochodzi do 

przekroczenia pewnych norm, bo miarą człowieczeństwa jest szacunek do drugiego 

człowieka, a jeżeli posługujemy się takimi , a nie innymi stwierdzeniami, to nie dzieje się 

dobrze. 

Przechodząc do kwestii merytorycznej zmian w budżecie, jak państwo wiecie co roku 

są wprowadzane zmiany w ciągu roku. W tym roku szczęśliwie dało się przeliczyć budżet po 

trzecim kwartale, wiadomo które zadania będą realizowane, a które nie, na które otrzymamy 

środki, a na które nie. I tak na przykład jak mówiłam, dzięki dotacji Urzędu 

Marszałkowskiego do dowozu dzieci do szkół udało się zmniejszyć wydatki w budżecie  , 

pozostały środki planowane na budowę drogi w Wolicy i Głusku ze względu na to, że nie 

dokończono wykupu działek z powodu nie uregulowanych stosunków własnościowych 

mieszkańców, musimy zakładać sprawy spadkowe i realizacja zadania się wydłuża. I są to 

oszczędności , które pojawiły się w budżecie. A druga kategoria oszczędności, to środki, które 

powstały z lat ubiegłych. Są to wolne środki. W banku też nie zaciąga się kredytu w pierwszej 

połowie roku, tylko w październiku, listopadzie. Stan wolnych środków nie jest znany na 

etapie uchwalania budżetu, stan wolnych środków znany jest po sporządzeniu sprawozdania z 

wykonania budżetu w terminie do końca kwietnia, po czym jest przyjęcie przez Rade Gminy 

tegoż sprawozdania, co nastąpiło 27 czerwca br., po tej dacie możemy mówić o pełnej wiedzy 

o wolnych środkach. Stąd oszczędności + wolne środki, które zaplanowano na drogi, które w 

pierwotnej uchwale budżetu Rada Gminy zaplanowała. O tych szczegółach starałam się 
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państwa poinformować na sesji nadzwyczajnej. Być może było to szybko. Nie było Komisji 

Budżetu, nie było szczegółowo omawiane, ale w każdej chwili możemy do tego wrócić. 

I jeszcze do jednego chciałem się odnieść . Pan radny tak lekko sobie rzucał, zróbmy 

deficyt 100 tys., 200 tys., 1 mln. To nie jest bez znaczenia, to wszystko jest kontrolowane. 

Deficyt to różnica między dochodami, a wydatkami a jeżeli nie mamy oszczędności, to 

musimy zaciągnąć kredyt. Tylko, że zaciągniecie kredytu jest limitowane, ustawa o finansach 

publicznych nie pozwala nam bezgranicznie się nam zadłużać., mamy zapewnić wskaźniki 

spłaty długu i te spłaty ograniczają nam możliwość zaciągnięcia długu. Jest to wszystko 

kontrolowane i nie ma tu dowolności. I jeszcze jedna sprawa , Pan radny, że zwiększyliśmy 

środki na drogi i poszliśmy do banku po kredyt. Z  uchwały jednoznacznie wynika, że kredyt 

na początku roku jest taki sam jak obecnie 1 240 000 zł, a kwota która została zwiększona na 

drogi pochodzi z wolnych środków czyli rozliczenia budżetu 2016 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy 

wszyscy są usatysfakcjonowani odpowiedziami na pytania? Panie Wójcie, ja pozwolę sobie 

powiedzieć, że ja jestem nie usatysfakcjonowany. Nie otrzymałem odpowiedzi na moje 

pytanie, bo Komisja Rolnictwa złożyła wniosek o zabezpieczenie pieniędzy w budżecie i nie 

otrzymałem odpowiedzi. 

Wójt Gminy: Panie Przewodniczący chciałem powiedzieć, że to nie jest koniec 

odpowiedzi na pytania i interpelacje. 

Przewodniczący Rady Gminy: to dobrze, że się przejęzyczyłem. 

Kierownik Referatu Mariusz Bigos odpowiedział Pani sołtys Annie Kęcik:w ostatnim okresie 

widzimy jakie są pogody i nie bardzo można coś robić na drogach , po ustaniu opadów 

spróbujemy jeszcze raz przejechać równiarką żeby wyrównać drogę w Kol. Uściąż, gdyż 

środki na tłuczeń zostały rozdysponowane w całości. Będę monitorował tą drogę, jestem z 

panią sołtys w kontakcie. 

 Pani Anna Kęcik: ale równiarka tam nic nie daje. 

Pan Kierownik Bigos: Przewodniczący Rady Gminy pytał czy są zabezpieczone środki na 

równiarkę, to odpowiadam, że są .  

Przewodniczący : mogę zapytać jaka to kwota? 

Kierownik Bigos: 7 tys. zł. I jeżeli pogoda się ustabilizuje, to pójdzie duża równiarka na 

drogi. Dodatkowo chcę powiedzieć, że w ostatnim okresie przychodzi bardzo dużo ludzi do 

mnie i skarży się na stan dróg, że są rozjeżdżane (szczególnie w Karczmiskach) dużymi 

samochodami, które przewożą duże ilości jabłek niszcząc te drogi, bo drogi są za wąskie. Ja 

też się zastanawiam skąd te jabłka, nie jestem w stanie wytłumaczyć skąd się biorą jabłka. 

 Sprawa oświetlenia w Mieczysławce: Pan Wójt wspomniał o lampach, że jest duży 

kłopot. Wygląda to tak, w 2 lampach skradziono moduły, zgłosiliśmy firmie 

ubezpieczeniowej i otrzymaliśmy 200 zł odszkodowania, kwotę śmieszną do poniesionych 

strat. Z kolei w miesiącu lutym śmieciarka uszkodziła 1 lampę, która wymaga kompletnego 

remontu i odszkodowania z PZU otrzymaliśmy 7 tys., a rzeczoznawca wycenił uszkodzenie 

na 14 tys. zł. Dlatego należy znaleźć pieniądze w budżecie na remont tego oświetlenia. 

 Pani Jolanta Kobiałka pytała o rozwiezienie tłucznia, może odpowie Pan Prezes ZGK. 

Sprawa solarów: ja nie mogę przed przetargiem podać szczegółów na stronie internetowej, 

przygotowujemy informację o poszczególnych zestawach . Wpłaty mają być dokonane do 20 

listopada w wys. 1500 zł. Jeżeli ktoś chce zrezygnować, to musi rezygnację zgłosić do nas na 
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piśmie, również przygotuję taką informację, że będziemy zapisywać na listę rezerwową i w 

przypadku rezygnacji będziemy się starali umieścić w to miejsce osobę z listy rezerwowej. 

Jest to bardzo ważne, iż wniosek który złożyliśmy do Urzędu Marszałkowskiego określa listę 

wskaźników, którą musimy osiągnąć i osoba która rezygnuje zmniejsza wskaźniki i będzie to 

dla nas niekorzystne i nie wiadomo jak podejdzie do tego Urząd Marszałkowski. 

Przewodniczący Rady Gminy: dziękuję Panu Kierownikowi. Czy ktoś jeszcze chciał 

coś powiedzieć ? 

 Prezes ZGK Sp. z o.o Zbigniew Zabroń: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

Nie ma możliwości teraz dowiezienia tłucznia, bo jest mokro, trzeba zaczekać aż podeschnie, 

postaramy się zrobić jeszcze do końca tygodnia, jeżeli warunki atmosferyczne się poprawią, 

bo teraz nie ma możliwości tam przejechać. 

 Chciałem odpowiedzieć sołtysowi Czapczyńskiemu: od 2012 roku nie zmieniliśmy 

ceny wody, ani ścieków. Nie wiem czy to cena rzutuje na fakt, że nie ma zrzutów na naszą 

oczyszczalnię, może to ma związek z przeglądem technicznym pojazdów. Trudno stwierdzić, 

dlaczego się tak dzieje. 

Przewodniczący Rady Gminy: dziękuję bardzo Panu Prezesowi. Czy wszyscy otrzymali 

odpowiedzi? Jeżeli tak przechodzimy do p.14. 

14. Wolne wnioski i komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy: czy zgłasza ktoś wnioski lub komunikaty. 

Sołtys Tadeusz Czapczyński  mam dwie sprawy:1) przez Noworąblów jeżdżą po południu 

dwa autobusy puste, możliwe, że one wracają, ale dlaczego 2 a nie 1? Obniżajmy koszty. 

2) z ujęcia wody w Zaborzu woda jest zakamieniona i czy nie można z tym coś zrobić? 

Prezes ZGK Sp.zo.o Zbigniew Zabroń: mieliśmy mały kłopot w szkole w Słotwinach, ale po 

ostatnich badaniach wyniki są dobre, woda jest zdatna do picia, było również badanie wody z 

ujęcia w Zaborzu i nie mam uwag, wyniki są bardzo dobre. Są u nas wyniki badań wody, 

które przeprowadza Sanepid i można się z nimi zapoznać. 

 

 Radny Leszek Nowaczek: po sesji zwołuję posiedzenie Komisji Rewizyjnej w sprawie 

skargi i zapraszam Przewodniczącego Rady Gminy, radnych, Pana Wójta i Pana Sekretarza. 

 

 Prezes ZGK Sp. o. o Zbigniew Zabroń: jeszcze dopowiem w sprawie autobusów: rano 

mamy do każdej miejscowości 2 autobusy, po południu jeździ okrąglak, który dowozi jedno 

dziecko do Obliźniaka. Trzeba będzie się jeszcze temu przyjrzeć i unormować ten dowóz. 

 

Pani Katarzyna Socha Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

przedstawiła raport z konsultacji społecznych dotyczących projektu „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Karczmiska na lata 2017-2020 z perspektywą do 2024 roku. Raport 

stanowi zał. Nr 3 protokołu. 

 Druga informacja:  Gmina Karczmiska ogłosiła konkurs fotograficzny i plastyczny 

pn.”Moje spotkanie z przyrodą”. Wszystkich zainteresowanych zapraszamy do wzięcia 

udziału. Szczegółowe informacje znajdują się na stronie internetowej gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek: Szanowni Państwo, zanim zamknę dzisiejsze 

obrady pozwolę zwrócić się do radnych. Nie wiem czy państwo zauważyli, że obrady 

rozpocząłem nieco inaczej niż zwykle. Wymieniłem z imienia i nazwiska radnych 

nieobecnych i tych, którzy usprawiedliwili swoją nieobecność na dzisiejszej sesji. Chciałbym 

zadać wszystkim obecnym i nieobecnym dziś  radnym pracę domową, aby przypomnieć sobie 

nasz „elementarz” i zapoznać się dokładniej z ustawą o samorządzie gminnym art. 23a p.1 i 

art.24. Tak w skrócie powiem,  że my jako radni mamy nie tylko prawa, ale mamy i 

obowiązki - godne reprezentowanie funkcji radnego. Coraz częściej zdarza się, że radny nie 

uczestniczy w Komisji bądź Sesji. Ja rozumiem wystąpienie choroby czy inne nagłe zdarzenie 

uniemożliwiające uczestniczenie w sesji i komisji, ale bardzo proszę radnych o 

usprawiedliwianie nieobecności, a także wcześniejsze zgłaszanie, że nie mogą państwo 

uczestniczyć czy w sesji, czy w Komisji. Ponieważ może dochodzić do takich sytuacji, że na 

Komisji czy Sesji nie będzie można podejmować uchwał, bo może nie być kworum. Była już 

na Sesji taka sytuacja, że podjęcie uchwał było zagrożone, bo brakowało kworum. Bardzo 

proszę o poważne traktowanie funkcji radnego. Nie po to wnioskowałem do Pana Wójta o 

telefon komórkowy żebyśmy tylko się ze sobą kontaktowali, ale po to , żeby  informacja o 

komisjach i sesjach docierała do państwa szybciej . Chciałbym również, żeby te informacje 

były w drugą stronę. To nie kosztuje wiele żeby państwo informowali, że nie mogą 

uczestniczyć w sesji, czy komisji i również nie kosztuje wiele usprawiedliwienie, dlaczego 

nie uczestniczyłem w sesji czy komisji. Bo tak naprawdę proszę państwa, to my nie robimy 

tego dla siebie, tylko dla społeczeństwa, które nas wybrało do tak zaszczytnej funkcji. Zanim 

poproszę  Wiceprzewodniczącego Marcina Jarosza o odczytanie nieobecności radnych z 

imienia i nazwiska w obradach sesji i posiedzeniach Komisji w 2017 roku, powiem że  około 

dwa miesiące temu na rozpoczęcie sesji odczytałem z imienia i nazwiska radnych 

nieobecnych w obradach sesji oraz usprawiedliwionych i nieusprawiedliwionych.  Co 

niektórzy radni potraktowali moją informacje śmiechem. Jeżeli funkcja radnego gminy jest 

dla  niektórych zabawą, to proszę się zastanowić nad tym. 

Wiceprzewodniczący Marcin Jarosz odczytał nieobecności radnych gminy w obradach sesji i 

Komisji : 

Nieobecności radnych gminy w Sesjach Rady Gminy w roku 2017: 

-17.01.17. - Henryk Bartnik, Wiesław Cholewa, 

-30.01.17. - Henryk Bartnik, Przemysław Węgrzyn, 

- 27.02.17.- Henryk Bartnik, Elżbieta Popiołek, 

- 31.03.17.- Henryk Bartnik, Jacek Bojarski, Robert Nadzieja, Jacek Nowaczek, Leszek 

Nowaczek, Przemysław Węgrzyn, 

- 27.04.17. - Henryk Bartnik, Przemysław Węgrzyn, 

- 27.06.17. - Henryk Bartnik, Robert Nadzieja, 

- 23.08.17. - Henryk Bartnik, Agnieszka Jarosz, Jolanta Pajdowska, 

- 29.09.17. - Henryk Bartnik, Jacek Nowaczek, 

- 26.10.17. - Henryk Bartnik, Jacek Bojarski, Jolanta Pajdowska, Robert Nadzieja. 

Nieobecności radnych w poszczególnych  Komisjach Rady Gminy: 

Komisja Rewizyjna:  
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- 16.05.17.-Jolanta Pajdowska, Elżbieta Popiołek, 

- 18.05.17. - Elżbieta Popiołek, 

- 21.09.17. - Jolanta Pajdowska, Elżbieta Popiołek, 

- 28.09.17. - Jolanta Pajdowska, Elżbieta Popiołek, 

- 23.10.17.- Jolanta Pajdowska, Elżbieta Popiołek, Michał Walencik. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej: 

- 25.05.17. - Jolanta Pajdowska, 

- 24.10.17. - Jolanta Pajdowska, 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska , Handlu i Usług : 

- 20.06.17.- Henryk Bartnik, 

- 25.10.17.- Henryk Bartnik, Wiesław Cholewa, Przemysław Węgrzyn. 

Wspólne posiedzenie wszystkich Komisji: 

- 17.01.17.- Henryk Bartnik, Wiesław Cholewa, 

- 23.03.17. - Henryk Bartnik, Przemysław Węgrzyn,Pajdowska Jolanta, 

- 27.04.17.- Henryk Bartnik, Przemysław Węgrzyn, Pajdowska Jolanta 

- 21.06.17.- Henryk Bartnik, Jacek Bojarski, Wiesław Cholewa, Agnieszka Jarosz, Jolanta 

Pajdowska, Elżbieta Popiołek, Przemysław Węgrzyn. 

 

Wiceprzewodniczący Marcin Jarosz: ja tak powiem od siebie, że popieram w stu procentach 

słowa Przewodniczącego Jacka Nowaczka. Zróbmy sobie wszyscy rachunki sumienia. Jak nie 

możemy uczestniczyć to informujmy o tym. Ostatnia Nadzwyczajna Sesja: Przew. Jacek 

Nowaczek ze względów zdrowotnych nie mógł uczestniczyć, ja o tym wiedziałem i wszyscy 

wiedzieli. Pomimo tego, że to była godz 18 jestem zadowolony, że było 13 radnych na 15. W 

związku z tym może organizujmy prace komisji i sesji w godzinach popołudniowych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek : dziękuję bardzo Wiceprzewodniczącemu,  

jeszcze raz przypominam o pracy domowej art.23 p.1 i art. 24 ustawy o samorządzie 

gminnym. 

15. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Nowaczek : zamykam obrady XXXIX Sesji Rady Gminy 

Karczmiska. 

Obrady zakończono o godz. 12.30. 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

Hanna Kwolczak      Przewodniczący Rady Gminy 

         Jacek Nowaczek 

Zał. Nr 1 Informacja o stanie realizacji zadań oświaty 

Zał. Nr 2 Sprawozdanie Wójta Gminy  

Zał. Nr 3 Raport z konsultacji społecznych 
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dot. projektu „Programu Ochrony Środowiska dla  

Gminy Karczmiska na lata 2017-2020 z perspektywą do 2024 roku 
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